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Lluís Sais candidat d'ERC a l'alcaldia de la bisbal d'empordà

"L'Ajuntament està sanejat i les
dades del PSC no són certes"
E.P.R. | La Bisbal 28.04.2011 | 02:00

Lluís Sais (la Bisbal, 1966), ceramista industrial,

casat i amb dos fills, ha estat al capdavant de

l'Ajuntament de la Bisbal els darrers quatre anys.

Era la segona vegada que ERC assolia aquesta

responsabilitat a la capital del Baix Empordà -la

primera va ser el 1979- i ho feia de la mà de CiU, en

un pacte que si bé es va arribar a trencar, Sais

considera que ha servit per a què la ciutat avanci i

es posicioni a efectes turístics. Un pacte que,

d'altra banda, Sais no nega que es pugui repetir de

nou.

Primers quatre anys d'ERC al capdavant del govern

de la Bisbal i en companyia de CiU. Un balanç

ràpid?

La Bisbal requeria transformació i a més el pacte amb CiU ens ha permès estabilitat. L'entesa ha estat

bona, en general. El resum és que hem posat la ciutat al dia en equipaments i microurbanisme ??-

enllumenat, asfaltatge de carrers, parcs infantils-, i hem engegat una política de promoció de la ciutat

que no s'havia fet mai amb l'objectiu que la Bisbal deixi de ser ciutat de pas i esdevingui visita obligada,

ja que la ciutat depèn cada vegada més del sector serveis. 

Serveis 28 de abril de 2011
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L'oposició fa una dura crítica dels límits d'endeutament a què ha arribat l'Ajuntament gràcies a aquestes

polítiques. 

L'estalvi en l'exercici de 2010 ha estat de 688.000 euros, el romanent líquid puja a 301.000 euros i el

resultat del pressupost positiu és de 4.760.000 euros. La situació de l'Ajuntament és sanejada i les

dades del PSC no són certes. Si són coherents, els socialistes haurien de presentar un programa

electoral en blanc, perquè segons ells no es pot fer res perquè no hi ha diners. I de cap manera

l'Ajuntament de la Bisbal supera el límit legal d'endeutament. 

Però enguany no s'han aplicat els increments pactats als sous dels treballadors de l'Ajuntament. 

Però no és pas perquè l'Ajuntament no hi pugui fer front. L'increment salarial no s'ha pogut aplicar per

imperatiu legal, ja que l'Estat va retallar els sous dels funcionaris. Si el marc legal ho permet, l'any que

ve s'aplicaran els increments endarrerits sense problemes. 

La construcció de la biblioteca o el museu són projectes que deixen endegats. A banda, com a

candidatura en tenen més, com ara un pavelló, proposta que també porten altres partits. Com tirar-ho

endavant en temps de vaques magres?

ERC considera que el nou pavelló esportiu ha d'anar vinculat a una nova zona educativa. I és evident

que caldrà fer molts d'ajustos i maximitzat l'aprofitament dels recursos que tenim. Les premisses són

garantir l'atenció de qualitat a les persones, i seguir amb la promoció de la ciutat per a què la crisi es

deixi notar el mínim possible. 

ERC ha governat a la Bisbal i és obvi que aspiren a seguir-ho fent. Quina part de la gestió en concret

caldria millorar i de quina n'estan més satisfets?

M'agradaria aplicar més polítiques de participació ciutadana per a què els ciutadanans es mirin la ciutat

com un projecte propi. Hi ha un pla rector fet per a això i és un projecte que voldria implantar en aquest

segon mandat. Respecte el que em fa estar més orgullós és haver servit els ciutadans amb honestedat

i transparència. 

I en cas de necessitat, el pacte amb CiU es repetirà?

L'objectiu és intentar guanyar amb el màxim suport, però evidentment el pacte que té més sentit és amb

aquella gent que defensa els projectes que hem emprès.
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